
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 27
Týneček

Č. 2 / 2024 01. 02. 2024 / 17:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Kubíček Radek, Bc. MBA, DiS., Hlobilová Renata, Kynclová Jaroslava, Ambrožová Jana,
Michalíková Alena, Mgr., Malina František, Ing., Letochová Marie

Hosté: Marek Linhart - zástupce MP Olomouc
Jiří Jordán - Předseda Klubu seniorů Olomouc - Týneček 
Občané MČ Týneček v počtu 6-ti osob. 

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Program schůze jednání KMČ
 1. Zahájení
2. Vystoupení zástupců MPO, PČR
3. Vystoupení hostů
4. Kontrola stávajících požadavků a minulých zápisů
5. Projednávané záležitosti
6. Vyjádření komise k žádostem odborů.
7. Nové požadavky  
8. Obecné informace

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

2.1 Černé skládky v Týnečku
Vedení KMČ žádá o spolupráci MPO v rámci monitoringu osob, které se pohybují v Týnečku a využívají
kontejnery na tříděný odpad v ulici Ševčíkova, Šternberská, které však svým obsahem jsou již delší dobu
nedostačující a tak tento odpad umísťují občané mimo tyto popelnice.  Zároveň žádá o odklízení těchto černých
skládek, které jsou v ulici Ševčíkova a Šternberská. 

2.2 Informativní radar na ulici Šternberská
Informativní radar po opravě na ulici Šternberská je již funkční.  Tento radar umožňuje sbírat  data. Vyhodnocení
ukázalo, že se jedná o jedno z míst, kde je v Olomouci nejvíce překračována povolená rychlost, zde budeme
požadovat tak častější hlídky MP Olomouc, popřípadě PČR.  Komise žádá, aby měla přístup k naměřeným
datům - rychlostem na Šternberské ulici v režimu 24/7.  Občané si zde stěžují na hluk především v nočních
hodinách. 

2.3 Žádost o zařazení míst pro měření rychlosti v Týnečku
KMČ se opakovaně zabývá tématem dopravní bezpečnosti, kde se porušuje povolená rychlost určená pro
pozemní komunikaci a to převážně v dopravním omezení 30 u školky MŠ Týneček a pak při vjezdu do ulice
Nohejlova. 
Žádáme tak zařazení míst s pravidelným měřením rychlosti na ulici Bohuslava Martinů oběma směry z
Olomouce do obce Hlušovice a zpět, Blodkovo náměstí u MŠ Týneček, Šternberská. 
Jelikož se jedná o vytipovaná extremovaná místa, kde je velký pohyb osob, budeme ve spolupráci s Městskou
Policii Olomouc a Dopravním inspektorátem PČR hledat řešení pro zlepšení dopravní bezpečnosti v rizikových a
vytipovaných úsecích. 

3 Vystoupení hostů



4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Požadavek na zimní údržbu cyklostezky od Týnečka do Chválkovic - Před uzavřením
Rozšíření kontejnerů na psí extrementy a doplnění sáčků - Předáno
Výměna osvětlení na ulici Ševčíkova - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Údržba zeleně v Týnečku - V realizaci
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: 2. Ořez a sběr plodů na ulici Chaloupky a Šternberská - V realizaci
Zápis č. 8/2023 ze dne 07. 08. 2023: Kamerový systém v Týnečku - Vyřešené
Zápis č. 9/2023 ze dne 07. 09. 2023: Odstranění pařezů v MČ Týneček - Předáno
Zápis č. 9/2023 ze dne 07. 09. 2023: Údržba a posečení okrasné zahrady - autobusová zastávka Týneček -
Předáno
Zápis č. 10/2023 ze dne 13. 10. 2023: Údržba zeleně - MČ Týneček, autobusová zastávka - Předáno
Zápis č. 10/2023 ze dne 13. 10. 2023: Údržba zeleně - MČ Týneček - Před uzavřením
Zápis č. 10/2023 ze dne 13. 10. 2023: Smluvní vztah mezi SMOL a TJ Sokol Týneček - Vyřešené
Zápis č. 12/2023 ze dne 07. 12. 2023: Koš na psí extrementy - V realizaci

5 Projednávané záležitosti

5.1 Kamerový systém v Týnečku
KMČ zadala prověření možnosti vybudování kamerového systému a napojení na PCO MP Olomouc k
problémovým lokalitám na ulici Ševčíkova a Šternberská. Zároveň obdržela stanovisko k této problematice ze
strany Městské Policie Olomouc: " Na základě výše uvedeného požadavku za Městskou policii Olomouc k věci
sdělujeme: K meritu věci je nutno zmínit skutečnost, že pult centralizované ochrany (PCO), který je nyní uváděn
u MPO do provozu a kde jsou postupně připojovány určené budovy a objekty (kde je město jejich zřizovatelem),
není provozně vázán na stávající městský kamerový dohlížecí systém. Pokud se týká městského dohlížecího
kamerového systému (MKDS), který je umístěn na Operačním středisku MPO sdělujeme, že připojení
kamerových bodů je přímo vázáno na statistické vyhodnocení stavu nápadu trestné a přestupkové činnosti v
lokalitě ze strany státní a městské policie. Pro orientaci uvádíme, že v současné době je na MPO připojeno cca
200 bezpečnostních kamer ve vytipovaných lokalitách za podmínky předchozího vyhodnocení četnosti a
závažnosti protiprávního jednání. V rámci projektu prevence kriminality je MKDS každoročně modernizován
včetně realizace nových odůvodněných kamerových bodů. Dále uvádíme, že pořizovací cena mobilního
kamerového setu se pohybuje v částce cca 40 000,- Kč, kdy v případě rozhodnutí příslušné KMČ o jejím
pořízení z vlastních finančních prostředků je možné mimořádně obrazový záznam ukládat na datovém úložišti
městské policie pro případné vyhodnocení protiprávního jednání.
Na základě opakujících se podnětů a incidentů ve vytipovaných lokalitách KMČ odsouhlasila nákup mobilního
kamerového setu, který bude hrazený z rozpočtu KMČ na rok 2024. 

Usnesení:
KMČ schválila nákup pořízení mobilního kamerového setu. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0

5.2 Informace k čerpání prostředků z estetizace na revitalizaci dětských hřišť
KMČ v minulých obdobích investovala finanční prostředky k obnově herních prvků a úpravy  hřiště, které jsou ve
správě a udržby TJ Sokola Týneček. Na základě vydaných pokynů ze strany SMOL, tato podpora již není
možná a návrhy v rámci investic, oprav a rekonstrukce a případné obnovy herních prvků musí řešit TJ Sokol
Týneček s vytipovanými odbory napřímo. 
Informace ze dne 12.1.2024 zaslené ze strany SMOL : "Rozhodně by KMČ neměly řešit doplňování dětských
hřišť nebo sportovišť o nové herní prvky nebo pořizovat zcela nová hřiště z finančních prostředků estetizace. "
KMČ tak na základě požadavků TJ Sokol Týneček podpoří požadavky na obnovu nebo doplnění dětského hřiště
Ing. Martině Maruškové, PhD.  Plán je potřeba zpracovat s ročním předstihem, aby mohl být požadavek zařazen
do plánu zpracování projektu pro další následující rok. 

5.3 Technický stav budovy MŠ Týneček
KMČ se zabývala stížnostmi občanů na technický stav budovy MŠ Týneček a veřejného prostranství vstupu do
předsálí tělocvičny a tělocvičny. V rámci místního šetření toto bylo řešeno s ředitelem ZŠ a MŠ Gorkého v
Olomouci, kde na nedostatky byl upozorňený i pan školník včetně oznámení závad areálu a uvnitř objektu, který
využívá i KMČ pro jednání občanů. Ve venkovních prostorách jde o bahnitých nebo neudržovaný namrzlý terén,
který zamezuje bezpečnému vstupu do budovy, dále nefungující elektrické zásuvky a venkovní světlo při vstupu
do budovy, zde chybí i funkční pohybové čidlo. 
KMČ uspořádala místní šetření a veřejné projednání podnětů dne 26.1.2024 se zástupci školského odboru v
zastoupení PhDr. Fantové, dále pak účasti ředitele ZŠ a MŠ Gorkého Mgr. Tesaříka, členů KMČ ve složení p.
Kubíček, p. Malina, pí. Michalíková, pí. Ambrožová a zastoupení Klubem seniorů Olomouc - Týneček p.
Jordánem, Pí. Fabianovou. Zástupci TJ Sokola Týneček nebyli přítomni. 
Na základě předložených bodů k jednání ze strany předsedy KMČ p. Kubíčka, bylo konstatováno ve společné
shodě všech přítomných, že elektroinstalace je v havarijním stavu a vyžaduje odborné posouzení. Na základě
odborného posouzení dále bude provedena výměna vypínačů, zásuvek a vybudování nových zásuvek, rozvodů



pro umístění průtokového ohřívače, rozšíření pohybového čidla při vstupu do budovy tělocvičny . V
dlouhodobém horizontu bude potřeba zpracovat stavebně- projektovou dokumentaci pro rekonstrukci a rozšíření
sociálního a technického zázemí.  Veřejné prostranství od vstupní brány bočním vchodem do tělocvičny bude
řešit KMČ v zastoupení p. Kubíček, pí. Michalíková se zástupcem ODUR a Technických služeb města
Olomouce. Na základě zpracovaných nabídek pro provedení prací budeme společně postupovat k dalšímu
jednání, které by mělo vést k rozdělení do etap pro rekonstrukci předsálí MŠ Týneček, 
 

5.4 Estetizace na rok 2024
KMČ obdržela prostřednictvím zaslaných informací pí. Horňákové částku rozpočtu pro rok 2024 pro estetizaci.
KMČ vyhodnotila návrhy od svých členů a také zaslaných podnětů od občanů. 
KMČ vybrala pro estetizaci následující: 
1. Chodníkovné - ulice - Chaloupky 1.etapa rekonstrukce 
2. Oprava přístřešku autobusové zastávky, odstranění plakátu, nový nátěr 
3. Umístění nových nástěnek v přístrešku zastávky pro oblast dopravy a umístění plakátů 
Další podněty zůstávají v projektovém zásobníku KMČ pro následující období, 

5.5 Podpořené akce z rozpočtu KMČ
KMČ na svém zasedená podpořila finanční příspěvek pro TJ Sokol Týneček na akci :" Pálení čarodějnic a  Klub
seniorů "Jarní posezení seniorů". Dále KMČ se rozhodla pro pořádání akcí zakoupit party stany a příslušenství,
které bude sloužit pro společenská setkání.  Objednávky budou řešeny s Pí. Gambovou v dostatečném
předstihu. 

5.6 Údržba chodníků v zimní období
KMČ řešila údržbu chodníků a komunikace v zimní období v Týnečku, včetně cyklostezky z Týnečka do
Chválkovice a zpět.  Odpověď ze strany SMOL , oddělení ODUR: " Uvedená část komunikace je již zařazena do
operačního plánu ZÚ do III. pořadí důležitosti, tzn. ošetření od ukončení spadu sněhu nebo mrznoucího
mrholení do 48 hodin s tím, že pokud by došlo k většímu spadu sněhu a kapacity TSMO, a.s. nebudou
dostačující, bude nutno u některých chodníků, kde se nejedná o páteřní komunikace a chodníky pro přístup k
MHD, případně důležitým institucím, dobu ošetření prodloužit na 72 hodin. Přednostně jsou ošetřeny
autobusové zastávky MHD a dále chodníky u MŠ a ZŠ. Dále jsou přednostně udržovány chodníky kolem
veřejných institucí a domů zaměřených na zdravotně postižené občany a seniory. Úklid použitého posypového
materiálu bude proveden po ukončení zimní údržby v jarních měsících.

5.7 Knihovna MŠ Týneček
KMČ se zabývala fungováním Knihovny města Olomouce, pobočka Týneček a možnosti pořádáním
společenských akcí. Zároveň uspořádala anketu mezi občany ke spokojenosti fungování knihovny. Zpracované
výstupy budeme prezentovat na dalším jednání KMČ a budou probrány s ředitelkou Knihovny města Olomouce. 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Odstranění břízy - ulice Šternberská

Na základě místního šetření z podzimu za účasti paní Jírovské, žádáme o zařazení plánu odstranění stromu
břízy za účelem suchý strom, zajištění provozní bezpečnosti. 

2 Zařazení míst pro měření rychlosti v Týnečku

Žádáme tak zařazení míst s pravidelným měřením rychlosti na ulici Bohuslava Martinů oběma směry z
Olomouce do obce Hlušovice a zpět, Blodkovo náměstí u MŠ Týneček, Šternberská. 

8 Obecné informace

8.1 Velikonoční slavnosti v Týnečku
KMČ se zabývala uspořádáním velikonočního programu pro občany v období velikonočních svátků pro rodiny s
dětmi, dospělé a seniory. Jednotlivé podněty ze strany členů KMČ budou zpracovány a obohaceny o postřehy a
náměty ze strany občanů k této akci. 

8.2 Další zasedání KMČ
Další jednání KMČ proběhne dne 14.3.2024 v tělocvičně MŠ Týneček od 17.00 hod. 



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 2 / 2024

Datum schválení zápisu: 02. 02. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Kubíček Radek, Bc. MBA, DiS.

Zapsal/a:
Kubíček Radek, Bc. MBA, DiS.

Ověřil/a:
Michalíková Alena, Mgr.


